



**BOOKS FOR LOVE @ \$10**  
書出愛心十元義賣

# STORYTELLING SHOWTIME 互動講故事劇場

Nothing gets the creative juices flowing, or sparks the imagination, like a great story! And to promote the joy of reading among children, "BOOKS FOR LOVE @ \$10" will host storytelling sessions for young visitors during the four-day charity book sale. This is the perfect opportunity to spend some quality time and bond with your mini-me(s). Space is limited, so sign up today!

小朋友天生愛聽故事！透過聽故事，助孩子慢慢發展閱讀的基礎。為了鼓勵兒童閱讀的興趣，「書出愛心 十元義賣」特意安排互動講故事劇場，小朋友從中擴闊想像力及生活經驗，家長更可以享受優質的親子時間。名額有限，請從速報名！

## 27.4.2019 (Sat)

	TIME 時間	PROGRAMME 節目	SUITABLE FOR 適合對象	CAPACITY 名額	LANGUAGE 語言	SPEAKER 講者
A	12:30 pm - 1:30 pm	《牛·不牛》 繪本互動故事劇場	Children aged 3 - 6 3-6歲學童	30	Cantonese 廣東話	
B	3:30 pm - 4:30 pm	《再見小樹林》 音樂故事會	Children aged 3 - 12 3-12歲學童			
C	5 pm - 6 pm	《帽子萬歲！》 互動工作坊：分享帽子製作	Children aged 3 - 6 3-6歲學童			
D	6:30 pm - 7:30 pm	"The Shape Game"	Children aged 6 - 12 6-12歲學童		English 英語	

## 28.4.2019 (Sun)

	TIME 時間	PROGRAMME 節目	SUITABLE FOR 適合對象	CAPACITY 名額	LANGUAGE 語言	SPEAKER 講者
E	12:30 pm - 1:30 pm	《分享傘》 互動工作坊：彩繪傘子	Children aged 3 - 6 3-6歲學童	30	Cantonese 廣東話	
F	2 pm - 3 pm	《更大更大的鍋子》 互動工作坊：角色扮演遊戲				
G	3:30 pm - 4:30 pm	《再見小樹林》 音樂故事會	Children aged 3 - 12 3-12歲學童			
H	5 pm - 6 pm	"Are You Ready For More Adventures?"	Children aged 4 - 10 4-10歲學童		English 英語	
I	6:30 pm - 7:30 pm	"The Shape Game"	Children aged 6 - 12 6-12歲學童			

## REGISTRATION 報名須知

- Each participant can register for a maximum of two sessions.  
每位參加者最多可登記2個時段。
- To Register: Complete the online form on the "BOOKS FOR LOVE @ \$10" Facebook page from 11 - 18 April 2019. First-come, first-served.  
報名：在2019年4月11至18日期間，登入「書出愛心」Facebook專頁提交報名表。先到先得，額滿即止。
- Limited on-site registration beginning 25 April (12 noon) at ArtisTree, Taikoo Place (1/F Cambridge House).  
少量名額將由2019年4月25日(中午12時)起，在太古坊ArtisTree(康橋大廈一樓)接受現場報名。
- Please present your confirmation at the registration counter 15 minutes before your session. Latecomers will not be admitted.  
請於劇場開始前15分鐘前於登記處報到，並出示確認信。遲到者將不獲安排入場。
- Children under the age of 6 can be accompanied by a parent.  
未滿六歲之參加者可由一位家長陪同。

f BOOKS FOR LOVE 🔍

☎ 2844 3888

**FREE ADMISSION**  
免費入場

ARTISTREE  
1/F CAMBRIDGE HOUSE,  
TAIKOO PLACE, QUARRY BAY

鯉魚涌太古坊  
康橋大廈一樓